
Referat bestyrelsesmøde for Riberhus Privatskole 
Mødet holdes i mødelokalet 

tirsdag d. 1. april 2025 kl. 18.00-20.00 

 

Punkt Formål Indhold Ansvarlig 
1. Valg af 

mødeleder 
  

 
Karsten Høy 

2. Fremmødte: 

 

 Indkaldte: Karsten Høy, Kasper de Place, 
Jannie Aarhus, Jannie Frandsen, Gitte 
Petersen, Malene Vestermark, Anders 
Hostrup, May-Britt A Andersen, Thomas 
Okdahl, Jakob Nielsen, Berit Rogarth 
Lassen, Janne Puggaard, Gitte Quitzau 
 
Afbud: Jannie Aarhus, May-Britt A. 
Andersen, Anders Hostrup, Thomas 
Okdahl 
 

Janne 
Puggaard 

3. Godkendelse 
af referat 

 Det seneste referat godkendes og 
underskrives (marts)  
 
Referatet godkendt.  

Karsten Høy 

4. Skolens 
økonomi 

At videregive vigtig 
information om 
skolens økonomi 

Regnskabet for 1. kvartal bliver lavet i 
april.  

Janne 
Puggaard 

5. Nyt fra 
skoleledelsen 

At videregive vigtig 
information fra 
skolelederen.  

Elevtal: 332, grundet 20 nye børn i 
førskolen 
 
Antal førskoleklasser til start april 2026. 
På grundlag af tilbagemeldinger fra 
forældre angående skolestart 2026 starter 
vi en 0. klasse august 2026, dvs vi 
forbliver 16 klasser skoleåret 2026/27 
 
 
Hvordan arbejder vi med trivselsmålinger: 
Den gældende undervisningsmiljø- 
vurdering er lavet i samarbejde med 
firmaet Defgo. 
 
Der er forskel på trivselsmåling og 
undervisningsmiljøvurdering – 
sidstnævnte er mere omfattende. Der er 
krav om, at en sådan laves hvert 3. år, og 
resultaterne skal ligge på hjemmesiden. 
Man kan benytte en færdig skabelon med 
spørgsmål, eller man kan skræddersy den 
selv, og f.eks. stille spørgsmål som er 
specifikke for vores skole. Vi tilrettede 
vores. 
 

Gitte Quitzau 
Janne 
Puggaard 
Berit 
Rogarth 
Lassen 
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Efter rådføring med Defgo fik vi en 
anbefaling på, hvad scoren bør være for at 
lave en indsats, men ved de små er en 
skala fra 1-3 meget snæver – det har vi 
erfaret til næste gang. 
 
Efter testene var lavet skulle 
klasseledelserne vende tilbage til mig med 
punkter, hvor der skulle laves en indsats. 
Jeg oprettede et dokument, hvor alle skrev 
punkterne ind, samt hvilke tiltag, de ville 
sætte ind med for at forbedre scoren, samt 
en deadline med mini klassevis 
trivselsmålinger sigtet mod deres 
udfordringer/tiltag. 
 
Kursusdag d. 8/8 2025 
Der er aftalt internt kursusdag med de 
øvrige private skoler ved skoleårets start, 
emner: balance mellem analoge og 
digitale læringsmidler, kunstig intelligens, 
læremidlers betydning for undervisning 
samt oplæg om hvordan man brænder, for 
det man laver uden at brænde ud. 
 
Lederkonference i Svendborg  

Svendborg bød på godt og skidt. Tre 
skoleledere delte ud af deres erfaringer – 
to pensionerede  - hvordan har lederjobbet 
ændret sig, og har lærere, forældre og 
elever ændret profil? 
Citat; ”Jeg har oplevet, at den tiltagende 
optagethed af børns velbefindende i nogle 
tilfælde fører til en overbeskyttende, 
overvågende og forhandlende opdragelse, 
der risikerer at medføre dårligere trivsel 
og et svækket blik for de fællesskaber, ens 
barn er en del af” 
Det bør give anledning til eftertanke. 
 

Dennis Nørmark antropolog og forfatter, 
som jeg havde ladet mig inspirere af i 
juletalen, holdt oplæg om ”Ufrihedens 
Pris: Hvordan vi lærte at tro, at vi 
ingenting kan” og hans seneste bog ”Gid 
min chef var høvding. Sådan får vi de 
ledere, vi fortjener”.                                      
Jeg kan kun anbefale at afsætte tid til at 
læse dem begge. 

Besøg fra børnehaver fremadrettet 
Vi har tidligere inviteret børn fra 
børnehaver på besøg, inden de starter i 
skole. Fremadrettet er det måske ikke 
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muligt, at de kan komme på besøg, fordi 
vi ikke er en kommunal skole. Berit 
Rogarth Lassen har spurgt i det 
kommunale system, om det kan passe, at 
børn, hvis forældre har valgt privatskole, 
skal forskelsbehandles og have et mindre 
godt tilbud i overgangen fra børnehave til 
skole. 
Vi mener, det er et punkt, bestyrelsen skal 
tage op. 
 
Ny forsikringsaftale 
Der er indgået en ny aftale med et nyt 
firma WTW, som fremadrettet skal 
håndtere vores forsikringer. De har et 
særligt skoleforsikringsprogram, hvilket 
betyder, at vi bliver bedre forsikret til 
færre penge.  
 
Hjertestarter og alarmsystem 
I dag er der sat en ny hjertestarter op på 
Sorsigvej, som var den, eleverne løb for 
til motionsdagen. 

Nyt alarmsystem er bestilt, da det gamle 
er forældet og kræver mange reparationer. 
 
SFO 
136 børn i SFO (pga førskolebørnene er 
startet i dag) 
 
SFO planlægger en bedsteforældredag d. 
29. april kl 14 - 16  

6. Nyt fra 
formanden 

At videregive vigtig 
information fra 
formanden.  
 

Forældrekredsmødet 2025 
● Indbydelsen er sendt ud til 

forældrekredsmøde 

● Allan Nejbjerg har sagt ja til at være 
ordstyrer 

● Anders Hostrup stiller ikke op som 
suppleant 

● Nicolai Lautrup Andersen ønsker at 
stille op 

Frøsløbet 2025 
● André Rosendahl er tovholder.  

● Sponsorerne er tæt på at være på 
plads.  

Karsten Høy 

7. Nyt fra 
ansatte 

At bestyrelsen 
orienteres om, hvordan 
de ansatte oplever 
hverdagen på skolen 
 

Lærerne 
Det går forrygende som altid, og vi er 
glade for at være her. 

Jakob 
Nielsen 
Gitte Quitzau 
Berit 
Rogarth 
Lassen 
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Lærerne oplever en stigning i 
henvendelser fra forældre om stort og 
småt.  

Prøverne fylder i overbygningen. 

Kontoret 
I slutningen af april skal en af 
kontorpersonalet opereres og sygemeldes i 
8 uger 

Rengøring: 
Det fungerer fint med den aftale med 
rengøringsfirmaet 

SFO 
Pædagogerne er glade og tilfredse 

Opsigelser 
Skolen skal foretage rettidig økonomisk 
tilpasning dvs reducere antallet af 
årsværk, da vi går fra at være 17 klasser til 
at være 16 klasser fra august 2025.  

8. Nyt fra 
Støtteforenin
gen 

 Fællesspisningen d. 26. marts blev aflyst 
pga for få tilmeldinger 

Jannie 
Frandsen 

9. Evt. 

 

 Punkter til kommende møder: 
● Klassekvotient 

● besøg af DP 

● Nye mødedatoer 

● Genbesøge punkterne fra 
strategiprocessen 

● Timefordelingsplan (august) 

 

Alle 

10. Bestyrelsen/ 
bestyrelse 
internt 

 

  Karsten Høy 

 

Tak for et godt møde:) 
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